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Práce je: experimentální 

a) Cíl práce je: zcela splněn   

b) Jazyková a grafická úroveň: výborná 

c) Zpracování teoretické části:  výborné  

d) Popis metod: výborný 

e) Prezentace výsledků: výborná 

f) Diskuse, závěry:  výborné 

g) Teoretický či praktický přínos práce: výborný 
 

Doporučuji diplomovou práci k uznání jako práci rigorózní  

 
Případné poznámky k hodnocení: Předkládaná experimentální bakalářská práce se zabývá 
cytotoxickým testováním nově připravených látek s antimikrobním účinkem na jaterní 
buněčné linii. Teoretická část dostatečně postihuje problematiku vývoje léčiv až do jejich 
klinického testování a problematiku jejich cytotoxického působení. Z hlediska antimikrobních 
látek studentka zmiňuje i problematiku vzniku rezistence při nesprávném užívání či 
nadužívání antimikrobních látek. Experimentální část je dostatečně popsána z hlediska 
postupů a na to navazuje přehledná výsledková část doplněná o přehledné grafy. Diskuse 
pak dostatečně zhodnocuje dosažené výsledky a porovnává je s publikovanými hodnotami 
pro dané skupiny látek. Cíle práce byly zcela splněny a v textu je dodržena podmínka 
řádného citování použitých tištěných a elektronických zdrojů. 
 
Dotazy a připomínky: Menší připomínka se týká vyjadřovací formy v teoretické části, kde 
bych místo osobního popisu metod stylem "my prokážeme" nebo "my zkoumáme" užil 
neutrální osobu ve smyslu "prokáže se" nebo "zkoumá se". Užitá forma dává pocit, že 
poznatků dosáhla sama autorka práce. 
Ke studentce bych měl následující dotazy: 
1. Proč jste do kapitoly o antimikrobních látkách zařadila popis kyseliny listové? 
2. Znáte nějaké látky z běžně dostupné potravy, které mají přirozený antibiotický účinek? 
3. Jaké další buněčné kultury by se mohly použít pro buněčné analýzy vámi testovaných 
látek? 
 
Celkové hodnocení, práce je:  výborná, k obhajobě: doporučuji 
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